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Møde dato 

25. november 2019  

Mødested 

Det store lærerværelse 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.00 - 19.00 

Møde nr. 

3 

Møde i 

Skolebestyrelsen 

Deltagere 

Hamdi A. Mohamed, Mustafa Sayegh, Fardowsa Sabriye, Tina Faarvang,  Anne Gude, Alexander 

Priesemann, Adda Christensen, Lone Heldt, Lotte Troelsgaard, Stine Kirk Jensen, Finn Fallesen og 2 

elevrepræsentanter 

Bemærkninger 

Afbud: Tina Faarvang, Lotte Troelsgaard, Fardowsa Sabriye 

 

Referat 

 

1. Orientering om naturfag på Munkevængets Skole 

Naturfagsvejleder Camilla Buur kommer og fortæller om hvordan der arbejdes med naturfag i forhold til 

den nye naturfagsstrategi  

Skoleledelsens indstilling: 

At skolebestyrelsen tager orientering til efterretning   

 

Camilla Buur orienterede om naturfagsstrategien i Kolding Kommune, som er blevet til ud fra en national 

strategi. Hun fortalte også om den lokale strategi på Munkevængets Skole, hvor der blandt andet er fælles 

naturfagsdage på en årgang fra 7.-9. årgang. Her arbejdes problembaseret med udgangspunkt i 

elevernes nysgerrighed og ressourcer.  

Skolebestyrelsen takkede for oplægget og tog orienteringen til efterretning. 

 

2. Orientering om ny fraværsbekendtgørelse 

Bilag vedlagt 

Skoleledelsens indstilling: 

At skolebestyrelsen tager orienteringen til efterretning 

 

Finn orienterede om bekendtgørelsen, der træder i kraft pr. 1.1.20. Bestyrelsen tog orienteringen til 

efterretning.  

 

 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

3. Debat om hvilken indflydelse får det på Munkevængets Skole når Realskolen flytter ind på 

PC i 2023 

Artikler fra JV er vedlagt og liste over elever der bor øst for Vejlevej 

Skoleledelsens indstilling: 

At skolebestyrelsen debatterer det og opstiller handlemuligheder 

 

Skolebestyrelsen debatterede problemstillingen og arbejder hen over vinteren og foråret videre med 

handlemuligheder i forhold til det.  

 

4. Nyt fra elevrådet: 

Elevrådet havde møde i fredags, hvor det handlede om undervisningsmiljøvurderingen. De arbejder med 

elevernes indflydelse på undervisningen. Fx valg af studiemakker i udskolingen, luften i klasselokalerne 

og gruppearbejdspladser (især i blok H). Det er blevet meget bedre med toiletternes rengøringstilstand, 

siden handleplanen blev sat i gang. Det hænger både sammen med renovering, rengøringens store 

indsats, og at elevernes adfærd i forhold til toiletterne er blevet bedre. Elevrådet ønsker at oplæg fra 

Danske Skoleelever omkring fremlæggelseskultur. 

 

5. Orientering fra uddannelsesudvalget: 

Intet nyt 

 

6. Orientering fra skolen: 

MGP 7/11  

Velbesøgt arrangement, som SFO var vært ved med 351 tilmeldte. Stor succes som selvfølgelig 

fortsættes. 

 

Læsefestival 7/11 

Et succesfyldt skole-hjemarrangement for en 4. og en 5. klasse på PLC med fokus på læselyst, hvor også 

hovedbiblioteket deltog. Næste gang skal det dog ligge på et andet tidspunkt end MGP. 

 

Foreningsnetværk 

Klubben er med i foreningsnetværk under Dansk Folkehjælp med udbud af blandt andet crossfit og 

kampsport. Dette skal være inspiration til nye foreninger for vores elever i klubben. 

 

Game har været nomineret som årets fantastiske fælleskab hos TV Syd og var blandt de 5 sidste i 

konkurrencen og deltog i finalen i fredags.   

 

7. Evt. 

Vi skal have fokus på vores markedsførings/kommunikationsstrategi fremover.  

 

 

 

 

 

 


